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Transportudvalget har i brev af 25. november 2014 stillet mig følgende 

spørgsmål 134 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF). 

Spørgsmål nr. 134: 

Er det korrekt, at når der skal elektrificeres langs skinnenettet ved Børkop, skal 

den eksisterende gangbro hæves med 0,5 meter, og betyder det, at der skal 

bygges en helt ny gangbro? Hvis det er tilfældet, bedes ministeren redegøre for, 

hvornår dette i givet fald planlægges, ligesom ministeren bedes redegøre for, 

om han i forbindelse med dette vil lave en totalløsning, hvor der også sikres 

elevatorer eller gangtunnel, således at handicappede mv. får passagemulighed 

til det andet spor. 

Svar: 

Det har ikke inden for svarfristen været muligt at indhente de fornødne oplys-

ninger til besvarelse af spørgsmålet. 

Spørgsmålet forventes endeligt besvaret primo januar 2015. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 

 

Transportudvalget 2014-15
TRU Alm.del foreløbigt svar på spørgsmål 134
Offentligt


